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Després del parèntesi de les 
vacances, el president del grup 
parlamentari socialdemòcrata, 
Jaume Bartumeu, es va reunir 
ahir amb els consellers gene
rals de dedicació exclusiva per 
començar a preparar el nou 
període de sessions, que s’ini
ciarà el mes de setembre amb 
la represa de l’activitat parla
mentària.

A partir del mes vinent el 
grup parlamentari socialdemò
crata, a través de les sessions 
de Consell General de control 
a l’executiu, pensa fer “un con
trol exhaustiu al Govern” pel 
degoteig de xifres que es van 
donar del nombre de llaunes de 
colorant que estaven en estoc a 
la duana de Sant Julià de Lòria 
i que els aiguats de l’1 d’agost 
van provocar que s’extraviessin 
al riu. En aquest sentit, el presi

dent del grup parlamentari so
cialdemòcrata va assegurar que 
“el Govern ens haurà d’explicar  
per què en el certificat hi figu
raven 150 llaunes i finalment se 
n’han quantificat moltes més”. 

Al marge d’aquest capítol, el 
candidat socialdemòcrata a cap 
de Govern per a les properes 
eleccions generals també va rei
terar que “un cop aprovada la 

llei de la CASS aquesta legisla
tura està acabada”. 

Sense deixar de banda l’ac
tivitat parlamentària que cen
trarà els pròxims mesos, Bar

tumeu també va explicar que 
Sindicatura no ha admès a 
tràmit el projecte de llei per a 
la regulació del cos diplomàtic 
que va presentar el 2 de juliol. 

En aquesta línia, el president 
del grup parlamentari social
demòcrata va comentar que 
“el Govern una vegada més  
ha presentat el projecte sense 
la documentació necessària i 
dificulta així la feina dels con
sellers generals”. Respecte a 
aquest projecte de llei, Bartu
meu també va mostrar seriosos 
dubtes al voltant d’una de les 
disposicions transitòries, “on 
es volen regularitzar contractes 
atípics”. 

reunió amb larrosa 
D’altra banda, el president del 
grup parlamentari socialdemò
crata es reuneix avui amb el di
putat per Lleida del PSC i porta
veu de la comissió d’Indústria, 
Turisme i Comerç del Congrés 
dels Diputats, Fèlix Larrosa. Es 
preveu que les qüestions turís
tiques centrin la trobada entre 
Bartumeu i Larrosa. 

L’oposició farà un control “exhaustiu” 
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El cap de l’oposició per l’Alter
nativa al Comú de la Massana, 
Pere López, veu amb bons ulls 
la iniciativa de les corporaci
ons massanenca i ordinenca 
d’implantar un carril bici de les 
valls del nord. No obstant això, 

López considera que a la parrò
quia hi ha altres prioritats, com 
la millora d’algunes voravies, 
sobretot al tram de la Farga Ros
sell. I és que el socialdemòcrata 
massanenc creu que “el primer 
que cal fer és arreglar les vora
vies perquè hi pot haver algun 
ensurt o alguna desgràcia”. 

En aquest sentit, el cap de 
l’oposició al Comú de la Mas
sana també va indicar que a la 
zona de Santa Caterina les vo
ravies també estan en un estat 
“precari” i aquest és un lloc 
molt concorregut per infants i 
joves que van a jugar al camp 
de futbol 7. 

López prioritza les voravies 
per damunt del carril bici  
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el polític creu que s’han de millorar algunes voravies, com ara a la Farga rossell. 


